
 

  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

                                            2025 Wedding Ceremony Package @ Sky Garden 

2025 空中花園 “輕婚禮 ”禮遇  
 

Wedding Ceremony priced at HK$52,888 for 80 persons with the following privileges   
<<輕婚禮證婚套餐>>由港幣$52,888 起, 可供 80 位客人及獲享以下優惠:  
 
· Use of Sky Garden from 09:00 -11:00hours or 12:00hours – 14: 00hours per day (Maximum for 2 hours)  
   使用空中花園證婚時間 09:00 時 – 11:00 時 或 12:00 時 – 14:00 時 (每個時段最多兩小時) 

- Use of function room from 09:00 -12:00hours or 12:00hours – 15:00hours to serve the cocktail reception  
  (subject to venue availability)  

   使用宴會場地 09:00 時 – 12:00 時 或 12:00 時 – 15:00 時, 可提供飲品及精致美點 (視乎場地許可而定) 
· Wedding ceremony table set up with feather pen and ring follow at Sky Garden  
   空中花園證婚桌免費提供羽毛筆及戒指枕 
· Use of a floral arch at the wedding ceremony table at Sky Garden 
  空中花園絲花拱門佈置 

· Three-tier wedding dummy cake for cake cutting ceremony at Sky Garden 
  空中花園三層模擬結婚蛋糕供儀式使用 

· A bottle of sparkling wine for toasting  
  奉送氣泡酒乙支作祝酒用途 

· Complimentary use of easel stand for wedding portrait at Sky Garden 
  空中花園提供精美油畫架供擺放婚紗照 

· Complimentary guest signature book 
   精美嘉賓題名冊乙本 

· 60 sets of hotel invitation card (excluding printing). 
   敬送酒店喜帖連信封六十套不包括印刷 

· Standard PA system with two wireless handheld microphones at Sky Garden 
   空中花園免費提供音響設備 (設兩支無線咪) 

· 30 dozens of cocktail canape serving 12 choice of snacks at function room  
   宴會場地享用30打雞尾酒小食 

· Free flow of soft drinks, chilled orange juice and selected beer for 2 hours at function room 
   宴會場地享用無限量供應汽水, 冰凍橙汁及精選啤酒兩小時 

· 3 complimentary parking space from our valet parking  

  三個免費泊車位 
· Additional charge at HK$623 per person (Optional)  
  額外每位收費港幣$623元 (可選擇) 

    



 

  

 

Cocktail  menus 雞尾酒菜譜 
 

 

Cherry Tomato and Mozzarella Skewer 車厘番茄意大利水牛芝士串 

Parma Ham with Melon 帕爾馬火腿蜜瓜 

Smoked Salmon Roll with Cream Cheese 煙三文魚忌廉芝士卷 

Beef Rolled with Asparagus 蘆筍牛肉卷 

Grilled Scallop with Avocado Mango Salsa 烤帶子配牛油果芒果醬 

Seafood Vol-Au-Vent 焗海鮮酥盒 

Beef Samosa 牛肉咖喱角 

Roasted Panang Chicken Tulip 泰式檳寧香烤雞鎚 

Baked Barbecued Pork Puff Pastries 焗叉燒酥 

Cuttlefish Cake with Mango Salsa in Thai Style 泰式墨魚餅配芒果醬 

California Roll 加州卷 

Assorted Finger Sandwiches (Tuna, Ham & Cheese) 雜錦手指三文治 (吞拿魚、火腿芝士) 

 

Price is subject to 10% service charge  

所有價目均另收加一服務費 

This package is valid until 30 December 2025. (Black-out dates apply) 

此優惠適用至 2025 年 12 月 30 號日舉行之婚宴 (特別日子除外) 

 

 

 

 

 

 


